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Verslag van de Algemene ledenvergadering van Diagned 
21 september 2012 te Houten 

 
 

  
1. Opening, ingekomen stukken en mededelingen  

Tom van Bueren opent de vergadering en heet allen welkom. Hij excuseert een aantal bestuursleden 
die wegens dringende verplichtingen elders niet aanwezig konden zijn. Er zijn geen mededelingen. 
 

 
2. Verslag ledenvergadering 22 juni 2012 

 
Het verslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd.  

 

3. Samenstelling bestuur 
 
Tom van Bueren geeft aan dat er al enige tijd een vacature in het bestuur was die was ontstaan 
door het vertrek van Peter Matton. Het bestuur heeft de heer Geoff Twist (Roche Diagnostics) 

voorgedragen. Geoff kan helaas niet aanwezig zijn bij de vergadering.  
Tom van Bueren introduceert Geoff kort. Geoff Twist heefteen financiële achtergrond is lange 
tijd voor Roche in Engeland en Zwitserland werkzaam geweest (farma en IVD). In 2009 is hij 
benoemd tot general manager Roche Diagnostics in Denemarken. Sinds 1 november 2011 is hij 
general manager Roche Diagnostics Nederland.  
Er hebben zich geen tegenkandidaten gemeld. De vergadering gaat akkoord met de benoeming.  

Eind 2012 komen er twee plaatsen vrij in het bestuur. Kandidaten kunnen zich melden bij het 
bestuur. Benadrukt wordt dat het bestuur een goede afspiegeling moet zijn van de leden, en dus 
ook diversiteit in het bestuur belangrijk is.  

 
4. Uitkomsten Ronde Tafel bijeenkomst  

 
Mirjam de Bruin doet verslag over de ronde tafelbijeenkomst die is georganiseerd op 11 

september 2012. De opzet was om in een kleine kring is met vertegenwoordigers van de 
betrokken koepels (NVMM, NVKC, SAN, CMI, NVPP) te polsen of de boodschappen uit de White 
Paper worden onderschreven en te verkennen of er draagvlak is om gezamenlijk een aantal 
boodschappen uit te dragen. Uiteindelijk hebben de NVKC, de CMI en de SAN geparticipeerd. De 
bijeenkomst was constructief; alle aanwezigen onderschreven de boodschappen uit het White 
Paper. De verschillende posities en belangen (van eerste- en tweedelijnsdiagnostiek en van de 
laboratoria en industrie) zijn benoemd maar het algemene gevoelen was dat deze niet in de weg 

hoeven te staan aan het samen optrekken om de waarde van laboratoriumdiagnostiek uit te 
dragen. De volgende stap is nu het bij elkaar brengen van vertegenwoordigers van deze koepels 
om concrete stappen en acties af te spreken. Andere partijen kunnen alsnog aanhaken. Het is de 
bedoeling dat de kernboodschappen van de White Paper verder worden uitgewerkt en een 
stappenplan wordt opgesteld. Het uiteindelijke doel is om laboratoriumdiagnostiek beter 
zichtbaar te maken bij beslissers, politiek en verzekeraars.  

Met de NVMM zal separaat worden gesproken om te bezien of zij toch ook niet willen meedoen. 
Vertraging moet echter worden voorkomen.   
Vanuit de vergadering wordt benadrukt dat het belangrijk is om nu stappen te ondernemen. 
Tijdens het lustrumcongres van de NVKC bleek dat ook duidelijk.  
Een punt van aandacht is de verschillende financieringssystemen van de 1e, 2e en 3e lijn. Er zou 
één systeem moeten komen en dat systeem zou zo in elkaar moeten zitten dat diagnostiek 
beter in beeld zou komen (de “D” moet worden onderscheiden van de “BC”). Het is nu lastig 

inzichtelijk te maken waar diagnostiek uit wordt betaald en wat de meerwaarde is van 
investeren in diagnostiek. Vooral in de 2e lijn is dat niet transparant.  

 
• Stand van zaken Diagned aangelegenheden  

- CVZ overheveling pompen 
Mirjam de Bruin licht een aantal actuele zaken toe, zoals het feit dat het CVZ de overheveling van 
insulinepompen naar de ziekenhuisbudgetten voorlopig heeft uitgesteld. Dit wordt door de bedrijven die 

hiermee te maken hebben van harte toegejuicht. Diagned heeft hierin een belangrijk aandeel gehad.  

 
- NVKC-congres en de veranderende rol klinisch chemicus 
Maurice Verdaasdonk heeft als voorzitter van Diagned op 20 september geparticipeerd op het 
jubileumcongres van de NVKC. Een aantal leden geeft aan ook op het congres aanwezig te zijn geweest 
en merken op dat het belangrijk zou zijn als er nu een business case zou worden gemaakt over de 

vraag waar de laboratoriumdiagnostiek naar toe gaat. In discussies gaat het immers toch vaak over 
geld: schaalvergroting, efficiency als doelstelling (en niet als middel). Binnen de NVKC is verdeeldheid: 
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een deel is bijv. vóór schaalvergroting en samenvoeging, een deel is ertegen. De komst van een nieuwe 
voorzitter is ook in dat opzicht interessant. Het is duidelijk dat de klinisch chemicus dichter op de kliniek 
wil zitten, een andere rol wil claimen en zich zo wil positioneren als medebehandelaar. Er wordt 
opgemerkt dat, als de concentratietendens doorzet, er in 2015 nog maar 16-22 laboratoria over zullen 

zijn. Dat is ook bedreigend voor de klinisch chemici; die zullen zichzelf opnieuw moeten uitvinden.  
 
- Aanbesteden 
Op 5 oktober is er een bijeenkomst voor de leden over aanbesteden. Het is de bedoeling om in 
algemene zin te inventariseren tegen welke problemen bedrijven aanlopen bij aanbestedingen teneinde 
de gezamenlijke punten in te brengen bij NEVI-zorg.  
 
- Verhoging BTW tarieven 

Naar aanleiding van de brief van Diagned over de verhoging van de BTW-tarieven per 1 oktober a.s. 

wordt de vraag gesteld hoe om te gaan met klanten die weigeren om deze verhoging te betalen. In 
algemene zin wordt geantwoord dat een BTW-wijziging geen reden mag zijn om een contract niet na te 
komen of open te breken.  
 
- Contacten VWS in relatie tot GMH 
De GMH-code is onlangs formeel aangeboden aan de Minister van VWS, die echter verhinderd was. 

Secretaris Generaal van Halder heeft de Code in ontvangst genomen. De oprichting van de GMH lijkt 
een belangrijk bij-effect te hebben; de contacten tussen VWS en Diagned zijn verstevigd. Er is duidelijk 
basis voor vertrouwen, en ruimte voor informatie-uitwisseling en overleg over meerdere zaken.  
Er zijn overigens twee nieuwe adviezen uitgebracht door de Codecommissie van de Stichting GMH over 
bijeenkomsten. Ze zijn te vinden op de website van de GMH.  
 
- Voorstellen Europese Commissie voor nieuwe Verordening IVD 

De Europese Commissie komt in de laatste week van september met een ontwerp voor de nieuwe 
regels voor medische hulpmiddelen en IVD. Diagned is uitgenodigd voor een bijeenkomst op 16 

oktober, georganiseerd door VWS, waarbij de input van de veldpartijen zal worden verzameld. Teneinde 
een onderbouwd standpunt van Diagned te kunnen formuleren, is het van belang dat alle experts bij de 
leden meedenken over de consequenties. Via VWS kan Diagned invloed uitoefenen.  
Namens Diagned zijn Hannah Koppenaal en Danielle van Mullukom aanwezig om na de pauze over het 

beleid  van VWS op het  gebied van IVD te spreken en in algemene termen ook in te gaan op de te 
verwachten plannen uit Brussel.  
 

5. Wat verder ter tafel komt / rondvraag  
Er zijn geen vragen. Tom van Bueren sluit het huishoudelijke gedeelte van de vergadering en dankt alle 
aanwezigen voor hun aanwezigheid en inbreng en nodigt iedereen uit voor het themagedeelte.  
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Themagedeelte: Visie VWS op IVD’s en laboratoriumdiagnostiek, met name ten aanzien van de 
kwaliteit van de producten 
 
 
Gastsprekers: Hannah Koppenaal en Danielle van Mulukom, ministerie VWS 
 


